
 

 

Svenska Beagleklubben 

Protokoll i AK 2023-08-30 

Plats: Telefonmöte 

Tid: 19:30 

Närvarande: Camilla Gääw Rolander, Ragnar Tauson, Herbert Sundell, Ann-Helene Tauson 

Malin Edvardsson Blom 

§ 1 Mötet öppnades av Camilla 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Herbert valdes till sekreterare  

§ 4 Camilla att justera  

§ 5 Rasstandard, årlig utvärdering.  

Samtal fördes över vilka mätbara mål som ska väljas samt om lämpliga strategier och 

tidsperiod för att utvärdera. Nuvarande RAS omfattar material t o m 2018, perioden att 

utvärdera föreslås bli 2019 - 2022. Camilla får i uppdrag att kontakta UtstK för 

måluppföljning av exteriör och mentalitet samt Jpk för utvärdering av mål inom 

bruksegenskaper. AK utvärderar hälsa och övergripande mål som bl.a registreringssiffror, 

antalet avelsdjur, andel jakt och utställningsmeriterade avelsdjur samt inavelsgrad. Camilla 

samråder och fördelar internt uppdraget av vad som ska utvärderas och av vem. 

§ 6 Nordisk avelskonferens i Finland aug 2024 

Datum är inte fastställt men klubben har att ta ställning till vilka som ska representera samt 

inom AK besluta om vilka avelsfrågor vi önskar ta upp. De utvärderingar som nämns i 

punkten ovan beskrevs som ett alternativ samt utvärdering av parningar. 

§ 7 Artikel till tidningen Beagle behöver färdigställas till den sista aug. 

§ 8 MLS/Lafora listan diskuterades angående om hundarna kända testresultat ska kunna 

redovisas utan ägarens medgivande. Kända resultat redovisas även i fortsättningen.    

§ 9 Nästa möte kallar Camilla till under oktober. 

§ 10 Camilla tackar och avslutar mötet. 

Sekreterare    Justeras 

Herbert Sundell   Camilla Gääw Rolander 


